
Protok6l Nr 99/17
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Minskiego

w dniu 30 sierpnia 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni JanTarczynski
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

czlonkowie Zarzadu: Marek pachnik
Piotr Wieczorer

oraz: Teresa Bqk - Skarbnik powiaru
wojciech Dgbski -z-ca nacz. wydz. srodowiska i Rolnictwa
Emilia Piotrkowicz- nacz. Wydz. O6wiaty i promocji
Urszula Soroka - z-ca nacz. Wydz. Oswiaty i F,romocji

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjgcie porzqdku obrad.
3. lnformacja o dzialalnosci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Sprawa wycinki drzew rosnqcych przy ul. Przemyslowej w Mirisku Mazowieckim.5. Podjqcie uchwaly w sprawie przeprowadzenia konsultacji dotyczqcych projektu,,programu

wspolpracy Powiatu Miriskiego z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami
wymienionymi w aft. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2OO3 r. o dzialalno6ci pozvtku
publicznego i o wolontariacie w 2018 roku".

o.

7.

8

Sprawy oSwiatowe.
Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Domu pomocy
Spolecznej Sw. Jozefa w Mieni do prowadzenia inwestycji.
Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zarzqdu Drog
Powiatowych w Minsku Mazowieckim do prowadzenia inwestycji.

9. Podjgcie uchwaly w sprawie informacji o przebiegu wykonania budzetu powiatu
Mitiskiego, informacji o ksztattowaniu siq wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji
o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespolu Opieki
Zdrowotnej w Minsku Mazowieckim za pierwsze polroc;ze 2017 r.

'10. Podjqcie uchwaly w sprawie u2yczenia nieruchomoSc;i polozonej w miejscowo$ci Dluga
Ko6cielna, gmina Halinow, stanowiqcej drogg powiatowq nr 2202W.

'11. Sprawy roZne.
12. Przylgde protokolow posiedzeri w dniach 22 sierpnia i23 sierpnia2OlT r.
1 3. Zamkniqcie posie dzenia.

Ad. 1

Starosta - Antoni JanTarczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta -Antoni JanTarczynski przedstawit porzqdek posiedzenia, do ktorego

wprowadzono jako pkt 10 - Podjgcie uchwaly w sprawie u2yczenia nieruchomoSci
potozonej w miejscowosci Dluga Koscielna, gmina Halinow, stanowiqcej drogg
powiatowq nr 2202W.



Zpowy2szqzmianq porzqdek zostat przyjqtyjednogtosnie (nieobecny p. t-. Bogucki).

Ad. 3

Starosta - Antoni Jan T arczynski poinformowal o nastgpujqcych sprawach :

- w dniach 6-7 wrzeSnia br. bgdq przeprowadzone cwiczenia-z zakresu zarzqdzania
Kryzysowego realizowane przez wszystkie gminy powiatu, ktorych celem jest dalsze
doskonalenie wspoldzialania stuzb, inspekcji z terenu powiatu,
- uczestniczyl w otwarciu Gminnego przedszkola w Dqbem wielkim,
- w dniu 28 sierpnia br. odbyty siq uroczysto6ci z okali Swiqta Lotnictwa w 23 Bazie
Lotn ictwa Taktycznego,
- odczytal dwa pisma od Komendanta Stoleczneqo Policji dotyczqce odwolania
Komendanta Barllomieja Dydka z funkcji KomendantJ powiatowego Policji i powolania
nowego Komendanta.

Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki poinformowal o nastgpujqcych sprawacn:
- odbylo sig spotkanie z dyrektorami szkol, na ktorym omowiony 2osiat nabor wg stanu
na dzien 28 sierpniabr. oraz sprawy biezqce,
- odbylo sig spotkanie u wojewody w sprawie OHp.

Ad.4
Z-ca naczelnika Wydziatu Srodowiska i Rolnictwa - Wojciech Dgbski powiedzial,

2e Zarzqd Drog Powiatowych w Minsku Maz. wyst qpil z wnioskiem o wyrazenie zgody
na wycinkg 11 topoli kanadyjskich. Dodal, 2e drzewa rosnE w pasie drogowym,
posiadajq du2q iloSc podsuszu i mogq stanowic zagroaenie dla ruchu pieszych
i pojazdow.

Zarzqd Powiatu wyrazt zgodg na wycinkq 11 topoli kanadyjskich rosnqcycn przy
ul. Przemyslowej w Mihsku Mazowieckim.

Ad, 5
Z-ca naczelnika Wydziatu Oswiaty i Promocji - Urszula Soroka wyjaSnila,

ze projekt ,,Programu wspolpracy Powiatu Minskiego z organizacjami pozarzqdowymi
oraz podmiotami wymienionymi w ar1. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2OO3 r.
o dzialalnoSci pozytku publicznego i o wolontariacie w 2018 roku" powinien zostac
uchwalony do konca listopada br., a wczeSniej podclany konsultacjom sporecznym.
WyjaSnila, 2e konsultacje potruvajq do dnia 15 wrzesnia br. W skiad komisji
konkursowej wejdq: przewodniczqcy - Krzysztof Plochocki, czlonkowie: Urszula
Soroka, lzabela Komorowska.

Nastqpnie odczytala projekt uchwaty w sprawie przeprowa dzenia konsultacji
dotyczqcych projektu ,,Programu wspolpracy Powiatu Minskiego z organizacjami
pozarzqdowymi oraz podmiotami wymienionymi w aft. 3 ust. 3 ustawy z 

-dnia

24 kwietnia 2003 r. o dzialalnoSci pozytku publicznego i o wolontariacie w 2O1B roku";
przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd powiatu
opowiedzial siq jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNy Nr 629/17 w sprawie przeprowadzenia
konsultacji dotyczqcych projektu,,Programu wspotpracy Powiatu Minskiego
z organizacjami pozarzEdowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalno6ci pozytku purblicznego
i o wolontariacie w 2018 roku".



Ad. 6
Naczelnik Wydzialu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz przypomniaNa, 2e

w dniu 9 sierpnia br. Zarzqd postanowll o zloleniu skargi do WSA na decyzjq Ministra
Rozwoju i Finansow o zwrocie nienaleznie uzyskJnej kwoty czgsci subwencji
oswiatoweiza2012 r. Wyjasnlla,2ezezloZeniem skargi wiqzqsiq okreSlone kosztytj
zastgpstwo procesowe 5.400 zl i 4.200 zl wpis sqdowy.
Poinformowata, 2e radca prawny po przeanalizowaniu tej konkretnej sprawy
powiedziala, 2e sprawa nie jest do wygrania, 2e decyzja jest bardzo dobrze
przygotowana, poparta aktualnym orzecznictwem. W zwiqzku z powy2szym zwrocila
sig z pytaniem, czy podtrzymana zostaje decy4a o zNozeniu skargi.

Zarzqd po analizie postanowil nie skladac skargi do WSA.
Kolejno p. Emilia Piotrkowicz powiedziala,2e dyrektor ZSZ Nr 2 w Minsku Maz. zwrocil
sig o wyrazenie zgody na utworzenie dodatkowego oddzialu wielozawooowego
w branzowej szkole I stopnia. WyjaSnita, 2e zrekrulowano 50 uczniow i wplywajq
kolejne podania.

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodq na utworzenie dodatkowego oddzialu
wielozawodowego w ZSZ Nr 2 w Minsku Maz.
Nastqpnie naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji przedstawila informacjq o naborze
na dzien 28 sierpnia br. WyjaSnila, 2elqcznie zrekrutowanych zostalo 1183 uczniow.
Dodala, ze w ciqgu 4 dni w ZSZNr 2 przybylo 7 uczniow, w ZSE przybylo 4 uczniow,w zsA 2 uczniow wigcej, w zs Nr 1-1 uczen wiqcej, natomiast w zs
im. M. sktodowskiej-curie ubylo 15 uczniow, a w GiLo ubyto 3 uczniow.

Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz przedstawila wniosek
dyrektora Zespolu Szkot im. M. Sktodowskiej-Curie w Minsku Maz. o wyrazenie zgody
na zatrudnienie w wymiarze '1 etatu pedagoga specjalnego, gdyz w szkole jesi
11 uczniow z orzeczeniami. Wyjasnifa, 2e zgodnie z przepisami rozporzqdzenia
pedagoga specjalnego zatrudnia sig w szkolach ogolnodostgpnych, w ktorych
ksztalceniem specjalnym sq objgte dzieci, uczniowie posiadajqcy orzeczenta
o potrzebie ksztalcenia specjalnego wydane ze wzglqdu na autyzm, w tym Zespol
Aspergera. wyjasnita, ze wsrod tych 11 uczniow, 4 spelnia te kryteria.
P. Emilia Piotrkowicz zwrocila uwagg, ze dyrektorzy informu 1q, i2 uczniowie w szkolach
ponadgimnazjalnych nie pokazujq tych orzeczen.

Po analizie zarzqdwyrazil zgodg na zatrudnienie pedagoga specjalnego.
Ponadto postanowiono, ze na kolejne posiedzenie przygotowana zostanie analiza
dotyczqca liczby uczniow w poszczegolnych szkotach, ktorzy posiadajq orzeczenia
i 1ak zabezpieczone sq potrzeby z tego tytulu wynikajqce.
Kolejno p. Emilia Piotrkowicz przedstawila wniosek dyrekto ra ZS Nr 1 w Minsku Maz.,
ktora ponownie zwrocila siq o wyrazenie zgody na zatrudnienie na etat nauczyciela
przedmiotow zawodowych (chtodnictwo i klimalyzacjzt) na podstawie Kodeks, 

-pracy

p. J Roli
Zarzqd wyrazil zgodg na zatrudnienie.

Nastqpnie naczelnik Wydzialu Oswiaty i Promocji przedstawita wniosek dyrektora ZS
Nr '1 w Minsku Maz. o utrzymanie stanowiska kierownika ksztalcenia praktycznego
orazzaopiniowanie na tq funkcjg kandydatury p A. Trza6kowskiego. Dodala, Z-ebytaby
to kontynuaila zalrudnienia na kolejny rok szkolny.

Zarzqd wyraztl zgodg na utrzymanie w roku szkolnym 2017l2O1B stanowiska
kierownika ksztalcenia praktycznego w ZS Nr 1 w Minsku Maz.

P. Emilia Piotrkowiczprzypomniala, ze dyrektor Zespotu Szkol Nr 1 w Minsku Maz
zwracala siq z pro6bq o wyralenie zgody na utworzenie stanowiska wo2nego-portiera



i byfa taka sugestia, zeby przeprowadzic reorganizacjq w ZSA i przenie6c jednego
pracownika.
Wyjasniia, 2e dyrektor ZSA poinformowal, Ze po przeprowadzeniu rozmow
z pracownikami i przedstawieniu propozycji przeniesienia pracownika na podstawie
porozumienia stron zaden pracownik nie wyrazil zgody na przeniesienie do ZS Nr 1

oraz dodatkowo jeden z pracownikow nie wyraztl zgody na zaproponowane warunki
pracy zwiqzane z reorganizacjqZSA, co wiq1e siq z rozwiqzaniem stosunku pracy onz
wyptatq 3 miesiqcznej odprawy.
Dyrektor zwrocila sig z pytaniem , czy w zwiqzku z zaistnialq sytuacjq reorganizacja
jest nadal zasadna.
WyjaSnita, 2e dyrektor ZS Nr 1 ponownie zwrocil asie o wyrazenie zgody na
zatrudnienie woznego od 1 wrze5nia br.

Kolejno p. Emilia Piotrkowicz powrocila do sprawy realizaqi zajqc zawodowych
praktycznych w technikum. WyjaSnila , Zew grudniu ubieglego roku wystq pila zpismem
do MEN z prosbq o interpretacjq, jak dyrektorzy majq podchodzic do kwestii rozliczania
pensum dla nauczycieli realizujqcych ksztatcenie zawodowe w technikum , czv
z pensum 18 godz. , czy z pensum 22 godz.
W odpowiedzi Ministerstwo przywolafo wszystkie przepisy, ktore odnoszq siq do
pensum. W zwiqzku z powyzszym ponowione zostalo pismo, w' ktorym
poinformowali6my, 2e znamy przepisy, ale mamy wqtpliwosci i nie otrzymalismy
odpowiedzi.
P. Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e przekazala dyrektorom stanowisko wydzialu w
sprawie realizacli zajqc zawodowych praktycznych w technikum powotujqc siq na
podstawy prawne, a ocena czy dany przedmiot powinien byc realizowany z pensum
'18 godz. czy 22 godz. w przypadku realizacji zajqc ksztalcenia zawooowego
praktycznego w technikum naleZy do dyrektora szkoly po szczegolowej analiiie
programu nauczania w danym zawodzie i dokonaniu podziaiu w ksztalceniu
zawodowym na ksztalcenie zawodowe praktyczne i teoretyczne.
Naczelnik Wydzialu dodata, ze w ZSE i ZSZ Nr 2 realizowane jest pensu m 22 godz.,
a w pozostatych szkolach pensum '18 god

Ad.7
Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki odczytal projekt uchwaly w sprawie udzielenia

upowaznienia dyrektorowi Domu Pomocy Spolecznej Sw. Jozefa w Mieni do
prowadzenia inwestycji. Wyjasnil, 2e chodzi o zakup samochodu do przewozu osob
niepelnosprawnych.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedzial siq jednogloSnie (nieobecny p. t-. Bogucki).

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 630/17 w sprawie udzielenia upowaznienia
dyrektorowi Domu Pomocy Spolecznej 5w. Jozela w Mieni do prowadzenia
inwestycji.

Ad. 8

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki odczytal projekt uchwaNy w sprawie udzielenia
upowaznienia dyrektorowi Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Mazowieckim do
prowadzenia inwestycji. Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za
podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedzial siq jednoglosnie (nieobecny
p t-. Bogucki).



Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 631/17 w sprawie udzielenia upowaznienia
dyrektorowiZarzqdu Drog Powiatowych w Mifisku Mazowieckim do prowadzenia
inwestycji.

Ad. 9
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaty w sprawie

informacji o przebiegu wykonania budzetu Powiatu Minskiego, informacji
o ksztattowaniu sig wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu
wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespolu Opieki
Zdrowotnej w Minsku Mazowieckim za pienrusze polrocze 2017 r. Dodala, ze zgodnie
z ustawq o finansach publicznych w terminie do 31 sierpnia br. uchwalq nale2y
przedlo2yc Radzie Powiatu i Regionalnej lzbie Obrachunkowej.
Wyjasnita, ze dochody budzetowe wykonano w kwocie 71.765.264,19 zl, co stanowi
53,640/0 planu (w tym biezqce - 70.066.140,s7 zl, majqtkowe 1.699.123,62 zl),
a wydatki budzetowe wykonano w kwocie 57.61G.424,67 zl, tj. 3g,57oh planu, w tym
wydatki biezqce 54.988 945,75 zl, wydatki majqtkowe 2.627.478,88 zl wykonanie
przychodow wynioslo 10.373.10,82 zl (z tytulu wolnych Srodkow pierriqznych na
rachunku bankowym). Plan rozchodow budzetu powiatu wynosi 5.16'1 .092,28 zl
z tytutu splat kredytow i po2yczek zaciqgnigtych w latach ubieglych. Dokonano splat
w kwocie 5.161 ,092,28 zlt1. 100% planu. Wpisanych jest 69 zadan inwestycyjnych.
P. Teresa Bqk przedstawila realizacjg dochodow wedfug 2rodel pochodzenia:
- subwencja ogolna - 45,24o/o
- udzial w podatkach dochodowych - 24,640/0
- dotacje z budzetu panstwa - 13,00ok, w tym na zadania zlecone B,83%, a zadania
wtasne 4,16ok
- dochody wtasne jednostek - 13,96%.
Wynik finansowy SPZOZ (strata) wynosi 1.498.775,42 zl i przekroczyla koszty
amorlyzaqi o kwotq 312.338,90 zl

Wicestarosta przeprowadzit glosowanie nad projektem uchwaly, w ktorym
cztonkowie Zarzqdu gtosowali nastqpujqco:
- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podjqcrem uchwaty ,

- Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki - za podjqciem uchwaly 
,

- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjgciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaly,
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych siq nie byto (nieobecny p. t-ukasz Bogucki).

Zarz4d Powiatu podjql uchwalg Nr 632/17 w sprawie informacji o przebiegu
wykonania bud2etu Powiatu Minskiego, informacji o ksztaltowaniu sie
wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu
finansowego Samodzielnego Publicznego ZespoNu Opieki Zdrowotnej w Minsku
Mazowieckim za pierwsze polrocze 2017 r.

Ad. 10
Wicestarosta Krzysztof Ptochocki odczytal projekt uchwaly w sprawie

uZyczenia nieruchomoSci polozonej w miejscowosci Dluga Koscielna, gmina Halinow,
stanowiqcej drogg powiatowq nr 2202W. Wyjasnil, ze chodzi o uZyczenie na okres do
31 grudnia 2020 r. czg6ci nieruchomo5ci stanowiqcej drogq Stary Konik-Halinow-
Mrowiska-Chobot zprzeznaczeniem narealizaclqzadania,,Przebudowa ul. Polnocnej
w Halinowie na odcinku od skrzvzowania z ul. Zaslawie do skrzvzowania z ul. 3-oo



V"jr". Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaty
zarzqd Powiatu opowiedzial sig jednoglosnie (nieobecny p. r. soguc[i).

zarzqd Powiatu podiqN uchwalg Nr 6gg117 w sprawie u2yczenia
nieruchomo6ci poNo2onej w miejscowoSci DNuga Ko6cielna, gmina Hilinow,
stanowiqcej drogg powiatowq nr 2202W.

Ad.11
Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbgdzie sig 11 wrze5nia br. o godz. 9.00.

Skarbnik Powiatu - Teresa B4k powiedziala, ze SPZOZ poinformolwaN, 2e przy
realizaqi zadania dotyczqcego wypos azer ia pawilonu w szpitalu powstaty dochody
w postaci kar umownych w kwocie 275,61 zt. Wyjasnila,2e w umowie jesi zapis, ze
jesli takie kary siq pojawiq to mozna wystqpic o zgodq na wykorzystanie tych srodkow
na rozszerzenie zakresu przedmiotu umowv.

zarzqd Powiatu wyrazil zgodg na ptzeznaczenie srodkow
rozszerzenie zakresu przed miotu umowy.

4d.,,2

z kar umownych na

Protokoty posiedzenia w dniach 22 sierpnia i 23 sierpnia 2Oi7 r. zoslaly
przyjqte.

Ad. 13
Zamkniqcie pos i edze n ia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicestarost a - Krzy szlof Ploch ocki

Czlonkowie Zarzqdu: Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


